
 
 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola za okres                   
od 20 września 2024 r. do 23 października 2024 r. 

 

 

• Komunikat w sprawie placu zabaw w Lesznowoli przy ulicy Gminnej. 
• Wizyta w Przedszkolu w Zamieniu przy ulicy Błędnej 3 wraz z Wicewójt Anną 

Pogorzelską. 
• Wizyta podczas Drzwi Otwartych Ośrodka Dom i Praca Fundacji Synapsis w 

Wilczej Górze. 
• Podpisanie wspólnie ze Skarbnikiem Gminy porozumienia o partnerstwie 

pomiędzy Gminą Lesznowola, a Uczelnią Techniczno-Handlową im. Heleny 
Chodkowskiej.  

• Udział w Runmagedon Kids w Lesznowoli i wręczenie medali uczestnikom. 
• Spotkanie z Rejonowym Związkiem Emerytów, Rencistów i Inwalidów w 

Piasecznie. 
• Oświadczenie w sprawie ulicy Wilgi.  
• Zakończenie gminnej zbiórki na rzecz powodzian. 
• Spotkanie z firmą  Mabau w sprawie realizacji inwestycji drogowej w Zgorzale 
• Wizyta na placu budowy Panoptikum w Lesznowoli.  
• Spotkanie z firmą Hillwood oraz przedsiębiorcą Nursetem Sancakiem w sprawie 

planów inwestycyjnych w Łazach.  
• Wizyta w nowej siedzibie GOPS przy ulicy Oficerskiej.  
• Udział w Gminno-Powiatowym Aliansie Przeciw Depresji wraz z Wicewójt Anna 

Pogorzelską. 
• Oświadczenie w sprawie planów inwestycyjnych firmy Profbud w Mysiadle.  
• Spotkanie z Prezesem Zarządu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
• Udział w Biegu po Dynię 2024.  
• Udział w łączonym posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej oraz Komisji Polityki 

Gospodarczej, poświęconym zagadnieniom oświatowym. 
• Spotkanie z dyrektorami gminnych placówek oświatowych w Centrum Integracji 

Społecznej w Magdalence z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 
• Udział Wicewójta Marcina Szosta w konferencji Ministerstwa Rozwoju                            

i Technologii poświęconej Planowi Ogólnemu. 
• Spotkanie z panią Zofią Latoszek z Nowej Woli z okazji setnych urodzin. 



 
 

• Spotkanie z przedstawicielami Panoptikum. Rozmowy dotyczyły przede wszystkim 
planów wybudowania ulicy Końcowej. Inwestor został poinformowany, że Gmina  
nie ma zarezerwowanych środków na taką inwestycję w WPF, w związku z czym do 
wybudowania drogi konieczne będzie pozyskanie zewnętrznego źródła 
finansowania. 

• Spotkanie z przedstawicielami firmy Profbud. Spotkanie dotyczyło: 
o możliwości przyłączenia planowanej na gruntach należących do Profbud 

inwestycji mieszkaniowej do sieci wodno-kanalizacyjnej LPK;  
o aktualnej sytuacji formalno-prawnej działek inwestora zlokalizowanych w 

obrębie KPGO Mysiadło. 
• Udział w organizowanym przez Sołtys Podolszyna i radną Małgorzatę Brzezińską                         

Biegu Kobiet – Zawsze PierWsi. 
• Spotkanie z młodzieżą szkolną z gminy Lesznowola w ramach projektu 

„Młodzieżowy Kompas Gminy”. 
• Udział w zebraniach sołeckich. 
• Spotkania z Mieszkańcami. 
• Spotkania z Radnymi i Sołtysami Gminy Lesznowola. 

 

 

Z poważaniem, 

Marta Natalia Maciejak 

 

Wójt Gminy Lesznowola  

 

 


